
Bestyrelsesmøde	SAND	Sydfyn	dagsorden d. 7/8: 	
	

1. Valg af sekretær og deltagere 	
2. Siden sidst.  	
3. Deltagelse i møder, aktiviteter osv. 	
4. §18 midler.  	
5. Kommunalvalg - vælgermøde m. fokus på socialpolitik.  	
6. Eventuelt.  	
7. Godkendelse af referat og dato for næste møde.	
	
1 Deltagere: Nancy, Maria, Mette, Hans og Sara. Sekretær: Nancy  
2 FerieCamp - Sara og Maria deltog, der har været Naloxon kursus på værestedet, ingen fra 

udvalget deltog.  
3 Ønsker man at deltage i kurser, temadage og andre arrangementer ønsker udvalget at man 

deltager i møderne - ingen sjov uden alvor. Der er utilfredshed i udvalget, med formandens 
manglende deltagelse i møder. Formanden har deltaget en gang siden 
generalforsamlingen, hvilket bestyrelsen finder for sjældent. Der skal findes en løsning på 
dette. Efter aftale med nuværende formand, Flemming Meder som er enig i at 
formandsposten er for stor en mundfuld på nuværende tidspunkt, skifter bestyrelsen 
formandsposten ud så Sara bliver formand og Mette bliver næstformand og Flemming 
fortsætter som menig bestyrelsesmedlem. Beslutningen er enstemmigt vedtaget. 	

4 Udvalget lægger et budget for udgifter i forbindelse med transport, møder og afholdelse af 
arrangementer heriblandt et vælgermøde i forbindelse med det kommende kommunalvalg. 
Der er mulighed for at få lidt hjælp til ansøgning til §18 midler i Svendborg, udvalget 
undersøger nærmere datoen og vil gerne tilmelde sig. Der ansøges i samtlige kommuner! 
Forfaldsdato for ansøgningen er først i september.	

5 Få	skabt	opmærksomhed	–	hovedsagligt	omkring	Svendborg!	Planen	er	at	få	skabt	et	
vælgermøde	a’la	Stemmer	på	Kanten	for	udsatte	på	Sydfyn.	Få	pressedækning	til	dagen!	
Kultutten	kunne	være	en	mulighed	for	at	være	ramme	for	arrangementet	eller	
forsorgscentret.	Næste	bestyrelsesmøde	er	der	nærmere	planlægning	–	Maria	undersøger	
det	politiske	netværk	og	Mette	undersøger	mulighed	for	at	bruge	forsorgscentrets	lokaler.	

6 Brugernes	Bazar	–	hvem	kommer?	Hans,	Sara	og	Maria.	Mette	er	til	arrangement	på	
museet(igen	igen)	

Fælles	Sand	møde:	Sara,	Hans	og	måske	Mette.	
Sandsydfyn	mailen	skal	nulstilles	for	at	den	kan	virke	igen	–	det	tager	Sara	sig	af.	Der	diskuteres	
om	der	er	brug	for	en	Sand	telefon,	da	Sara	har	oplevet	opkald	sent	lørdag	aften.	Det	har	tidligere	
været	drøftet	i	Hovedbestyrelsen	hvor	det	ikke	var	en	mulighed.	Vi	drøfter	hvordan	det	kan	give	
mindre	stress	at	være	tilgængelig	med	sit	nummer	på	hjemmesiden	og	er	enige	om	at	et	autosvar	
med	”skriv	en	besked”	kunne	være	en	hjælp,	når	man	ringes	op	sent	om	aftenen	af	et	ukendt	
nummer.	
Mette	foreslår	at	dele	møderne	op	i	åbne	og	lukkede	møder	–	så	det	er	muligt	at	bruge	de	åbne	
møder	til	rådgivning/vejledning	af	folk	der	har	brug	for	det	og	de	mindre	åbne	møder	til	mere	
konkret	bestyrelsesarbejde	og	personsager.	Måske	lave	en	prøveperiode	med	hver	anden	møde	
åbent	og	omvendt.	Der	bakkes	op	om	idéen!	
	
7		Referatet	er	godkendt.	Datoer	for	de	kommende	møder:	Bestyrelsesmøde	d.	28/8	kl.	17		
Det	åbne	møde	er	d.	4/9	–	tidspunktet	bliver	meldt	ud	efter	Mette	har	lavet	aftale	med	Gitte	
Kromann.	



	


